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 Studierådets möte JF Umeå 
 2023-12-04 måndag 16:30-17:30 

 1.  Mötets öppnande 
 Mötet öppnades av ordförande Berna Bleta. 

 1.1.  Närvaro 
 Ordförande & 
 Studierådsombud T5 

 Olof-Petter Häggström  Närvarande 

 Sekreterare & 
 Studierådsombud T5 

 Sebastian Norlander  Närvarande 

 Tillträdande ordförande & 
 Studierådsombud  T3 

 Berna Bleta  Närvarande 

 Vice sekreterare & 
 Studierådsombud T3 

 Pranav Nair  Närvarande 

 Rättighetsutskottet & 
 Studierådsombud T3 

 Michaela Östlund  Närvarande via zoom 

 Studierådsombud T1  Nargiz Mukadamova  Frånvarande 

 Studierådsombud T1  Diana Samiel  Närvarande 

 Studierådsombud T1  Felix Silfversparre  Närvarande 

 Rättighetsutskottet  Oskar Ceder  Frånvarande 

 Studerandearbetsmiljöombud 
 (SAMO) 

 Amanda Persson  Frånvarande 

 Nationellt Utbytesansvarig 
 (JURO) 

 Ludvig Andersson  Frånvarande 

 1.2.  Val av justerare 
 Till justerare valdes Diana Samiel och Pranav Nair. 

 1.3.  Godkännande av dagordningen 
 Dagordningen godkändes. 
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 1.4.  Godkännande av föregående protokoll 
 Protokoll från 2023-11-06 godkändes. 

 2.  Informationspunkter 

 2.1.  Ordförande informerar om Utbildningsutskottet 
 Ordförande informerar om att nästa möte med JUS utbildningsutskott äger rum i början av år 2024 
 och ännu inte inbokat. 

 2.2.  Ordförande informerar om sammanträde med studierektor 
 Ordförande informerar om att möte med studierektor ägt rum 2023-11-14. 

 Studierådet går igenom protokollet från sammanträdet. 

 Nästa möte med studierektor äger rum 2023-12-05 13:00-14:00. Då lyfter utbildningsansvarig 
 sedvanliga frågor från Studierådet och utbildningen i stort, och får information från studierektor direkt 
 kring löpande ärenden inom juridiska fakulteten och universitetet i stort. 

 Protokoll från sammanträdet mellan utbildningsansvarig och studierektor publiceras på JF:s hemsida. 

 3.  Rapporter 

 3.1.  Termin 1 
 Ombuden informerar om att kursen flyter på bra. Ombuden informerar om att det nya upplägget går 
 bra och att basgruppsarbetet fungerar som förväntat och att inspelade föreläsningar är något som de 
 rekommenderar. Fortsättningsvis önskar studenterna en fördjupad föreläsning om hur man skriver 
 juridiska uppsatser. 

 3.2.  Termin 3 
 Ombuden informerar att kursen flyter på bra, emellertid anser ombuden att paralellläsningen ibland 
 kan ge upphov till att studenterna känner sig förvirrade. Vidare informerar ombuden att handledningen 
 på uppsatsen varierar, studenterna upplever att vissa handledare inte kommit förberedda inför 
 handledningen vilket upplevs vara ett problem bland studenterna. 

 3.3.  Termin 5 
 Ombuden informerar om att schemaläggningen på T5:2 lämnar mycket att önska. Vidare har 
 rättegångsspelen varit lärorika, dock upplever studenterna att fortlöpande feedback under spelets gång 
 var att rekommendera. Fortsättningsvis upplever studenterna att föreläsningarna hade kunnat varit mer 
 utspridda under schemat vilket skulle ge en ökad tydlighet för de aktuella seminarierna. 

 3.4.  Termin 7 
 T7 har i nuläget inget ombud. Medlemmar i JF som läser sista terminen är varmt välkomna att maila 
 utbildning@jf-umea.se  med sin ansökan. 
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 3.5.  Termin 9 
 T9 har i nuläget inget ombud. Medlemmar i JF som läser sista terminen är varmt välkomna att maila 
 utbildning@jf-umea.se  med sin ansökan. 

 3.6.  Studerandearbetsmiljöombud (SAMO) 
 Studerandearbetsmiljöombudet (SAMO) informerar igen vid nästa mötestillfälle. 

 3.7.  Nationellt Utbytesansvarig (JURO) 
 Nationellt Utbytesansvarig, informerar genom utbildningsansvarig och tillträdande 
 utbildningsansvarig att sammanträde har skett i Umeå 2023-11-30 med JURO. Där bearbetades två 
 artiklar kring studiesituationen nationellt. 

 Nästa möte med JURO är på våren 2024 i Karlstad. 

 4.  Diskussionspunkter 

 4.1.  Pedagogiskt stöd 
 Arbetsgruppen för pedagogiskt stöd i studierådet förbereder för att gå vidare med en anmälan till 
 Diskrimineringsombudsmannen angående borttagningen av anteckningsstödet. 

 5.  Övriga frågor 

 5.1.  Övriga frågor 
 Inga övriga frågor. 

 5.2.  Artiklar JURO vid Studierådet 
 Studierådet lyfter och diskuterar de två artiklar från JURO som är aktuella framöver för publicering. 

 Angående den kring psykisk hälsa är studierådet eniga att det är en artikel som bör publiceras utifrån 
 det senaste utkastet. 

 Vad gäller artikeln kring den ekonomiska situationen vid juridiska institutioner och juridiska 
 fakulteter och det ersättningsbelopp som betalas ut från staten nämns under diskussion att straffrätt 
 och rättssamhället blir i fokus och att det vore önskvärt att lyfta andra perspektiv för framtida jurister. 
 Studierådet är inte eniga att det är en bra artikel att publicera. Ett studierådsombud, Pranav Nair från 
 T3, friskriver sig och är tydlig emot publiceringen, med tillägget att den är för polemisk. 

 5.3.  Nästa mötestillfälle 
 Studierådet sammanträder nästa gång under början av 2024 under den nya ordförandens ledning. 
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 6.  Mötets avslutande 
 Ordföranden avslutade mötet. 

 Vid protokollet, 

 Olof-Petter Häggström, 
 Ordförande Studierådet 

 ___________________________  ___________________________ 
 Justerat  ,  Justerat  , 
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